
یک عضو کمیسیون کشاورزی:فرآیند
تصــمیمگیری طــولانی، منجــر بــه
تاخیر دولت در اعلام نرخ محصولات

کشاورزی میشود

یک عضو کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس گفت: تاخیر دولت
در اعلام نرخ خرید محصولات کشاورزی همواره مورد سوال ما نیز بوده
است. من فکر میکنم طولانی شدن این امر به دلیل فرآیند طولانی

تصمیمگیری در این خصوص است.

علی اکبری در گفتوگو با ایسنا در خصوص تاخیر دولت در اعلام نرخ
خرید محصولات کشاورزی، بیان کرد: معمولا پیشنهادات به شورای اقتصاد
فرستاده میشود و بررسی و اعلام نظر در این باره زمانبر است. تاخیر
در اعلام این نرخها تولیدکنندگان را دچار مشکل میکند و به بازار
نیز اجازه تصمیمگیری نمیدهد. از نظر من فرآیند طولانی که به منظور
تصمیمگیری در این خصوص باید طی شود منجر به تاخیر در اعلام نرخ

خرید محصولات کشاورزی از سوی دولت میشود.

وی در ادامه گفت: هر فردی که قصد تولید داشته باشد باید متناسب
با نرخی که اعلام میشود برنامهریزی داشته و خود را آماده کند. این
موضوع تنها در بخش کشاورزی نیست. کشاورزان باید متناسب با نرخی
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که اعلام میشود تصمیم گیری کنند یا کشت خود را تغییر دهند. تعیین
نرخ خرید محصولات هم در میزان تولید و هم در کیفیت کار تاثیرگذار

است.

اکبری در خصوص اقدامات مجلس در این زمینه، بیان کرد: مجلس نیز به
دنبال پیگیری تاخیر دولت در اعلام نرخ خرید محصولات کشاورزی مخصوصا
در خصوص کالاهای استراتژیکی مانند گندم که برای ما اولویت بیشتری
دارد، است. در جلسات کمیسیون نیز تذکرات لازم در حضور معاونین

داده شده است.


